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Trafikudvalget har i brev af 7. marts 2008 stillet mig følgende spørgsmål 328 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål nr. 328: 

 

”Er der i forbindelse med Frederikssundmotorvejens første fase afsat midler til  

reetablering af "de skovområder og vandhuller, der bliver inddraget ved anlæg 

af vejen", og til etablering af yderligere 26 ha skov i tilknytning til Vestskoven, 

hvor store er beløbene i givet fald, og vil ministeren sørge for, at processen med 

at købe jord til erstatningsskov fremskyndes”?  

 

Der henvises til, at det af bemærkningerne til lovforslag nr. L 162, 2005-06,  

fremgår, at "de skovområder og vandhuller, der bliver inddraget ved anlæg af  

vejen, bliver reetableret andetsteds efter nærmere aftale med Skov- og  

Naturstyrelsen. Skovområderne vil blive søgt reetableret med udgangspunkt i  

Vestskoven. Derudover afsættes der midler til etablering af yderligere 26 ha 

skov i takt med, at der viser sig mulighed for erhvervelse af arealer hertil." 

 

Svar: 

 

Vejdirektoratet har oplyst, at de på foranledning af Skov- og Naturstyrelsen har 

indgået aftale med Direktoratet for Fødevare og Erhverv DFFE, Jordforde-

lingskontoret i Tønder. DFFE har således indledt en forundersøgelse af udvalg-

te ejendomme i tilknytning til Vestskoven med henblik på køb af arealer til er-

statningsskov. 

 

I Vejdirektoratets budget for anlæg af 1. etape af Frederikssundmotorvejen er 

der samlet afsat 10 mio. kr. (2005-priser) til mindre støjende asfaltbelægninger 

og til etablering af erstatningsskov, herunder til erhvervelse af areal i Vestsko-

ven.  Det forventes, at beløbet er dækkende for erhvervelsen af arealet til er-

statningsskov i forbindelse med vejanlægget inklusive etablering af yderligere 

26 ha skov i tilknytning til Vestskoven i takt med, at der viser sig mulighed for 

erhvervelse af arealer.  
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